

[Text]

with respect to Bill C-55 and Bill C-84. Mr. Abbott has indicated that he did not quite understand that, and that his presentation, in fact, would cover a much broader aspect of immigration generally.

I have pointed out to him that we are not empowered to do that, since we have only a reference on Bill C-55 and a much narrower reference at this point regarding Bill C-84. Because of those circumstances, he has decided not to make his presentation.

I am sorry that he has come here under an obvious misapprehension.

That will conclude our meeting for today.

Senator Grafstein: Madam Chairman, I have a copy of a letter from Mr. Abbott to you dated January 7. That information should at least be made available to the committee. He has made reference to the process, and I hope that we will examine that when we come to our conclusions.

The Chairman: Yes. Copies of that letter have been circulated to all members of the committee, Senator Grafstein. The members of the committee are aware of those comments, and we will certainly take cognizance of them.

The committee adjourned.

[Traduction]

cela et qu'il souhaitait parler de questions beaucoup plus générales concernant l'immigration.

Je lui ai dit que nous n'avions pas le pouvoir de l'entendre à ce sujet, puisque notre mandat se limitait spécifiquement au projet de loi C-55 et sur des aspects encore plus restreints du projet de loi C-84. En conséquence, il a décidé de ne pas témoigner.

Je regrette que ce malentendu n'ait pas été éclairci avant sa venue jusqu'ici.

Le sénateur Grafstein: J'ai un exemplaire de la lettre que M. Abbott vous a adressée le 7 janvier, madame la présidente. Nous devrions au moins en donner des exemplaires aux membres du Comité. Il y parle du processus, et j'espère que nous en discuterons avant de tirer nos conclusions.

La présidente: Oui. Tous les membres du Comité ont déjà reçu un exemplaire de cette lettre, sénateur Grafstein. Ils sont donc déjà au courant.

La séance est levée.